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– Václav Bálek, pojišťovna Allianz

PR tým roku:
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https://www.prklub.cz/


Mluvčí roku 2019
Martin Kavka, Hasiči 
Praha
Dosažitelnost 24/7 
akceschopnost, vstřícnost, 
odbornost (je zároveň 
vyšetřovatelem požárů)

Vynikající práce s Twitterem a 
WhatsApp

https://twitter.com/hasicipraha?lang=cs


Mluvčí roku 2019
Martin Kavka, Hasiči Praha

– Dělám tu práci rád. Jsem na lidi příjemný, zvedám telefony, píšu tiskové zprávy.“

– Hasiči zasahují 24 hodin denně a 7 dní v týdnu. Prostě pořád, takže je potřeba být aktuální. 
Proto to tak dělám. Pokud začne hořet v osm večer, nemůžu o tom novináře informovat až 
ráno, to je pozdě. Aktuálnost k té práci zkrátka patří.

– Někteří z mých kolegů si nemohou ani založit sociální sítě, protože s tím krajské vedení 
hasičského sboru nesouhlasí. Mně ten Twitter ale opravdu hodně pomáhá. A pokud některý z 
mluvčích nemůže skrze tyto platformy komunikovat, má omezené možnosti. 

– Novinářům nelžu. Když něco nemůžu říct, na rovinu jim sdělím, že to nemohu říct. A novináři to 
z 99 % pochopí. A to včetně bulvárních médií. Myslím, že mají dobrý vztah i oni se mnou. A je 
to tak dobře, protože se navzájem potřebujeme.

Zdroj: Deník N

https://denikn.cz/221420/nemuzeme-zavirat-oci-nad-tim-ze-jsou-u-hasicu-gayove-a-lesby-podpora-manzelstvi-pro-vsechny-se-vedeni-nelibila-rika-mluvci-roku/?ref=list#


Mluvčí roku 2019
Martin Kavka, Hasiči Praha

– Kdybych to nedal na Twitter, rozdrnčí se mi telefony. Musel bych pak všem 
odpovídat, co se to děje na té Jižní spojce. Už jsem se s tím smířil, protože 
Praha je plná aut a lidí. Když se někde zastaví doprava, všichni zjišťují, proč se 
zastavila. Je proto jednodušší napsat větu, že se stala nehoda, a proto se tvoří 
zácpa. A mám klid. Přesto si ale myslím, že taková informace opravdu zásadní 
není.

– Nechci naši profesi shazovat. Ale ono opravdu stačí říkat aktuální informace, 
zvedat telefony, aktivně komunikovat s novináři a psát tiskové zprávy. Ani to 
nezabere tolik času. Spíš bych se ptal, jestli je dobré, když mluvčí v půl čtvrté 
vypne telefon a pak už jej nezvedá. A úplně nejhorší je, když se děje něco 
negativního ve vašem resortu a v tu chvíli přestanete komunikovat. Prostě se 
promlčíte kauzou.

Zdroj: Deník N

https://denikn.cz/221420/nemuzeme-zavirat-oci-nad-tim-ze-jsou-u-hasicu-gayove-a-lesby-podpora-manzelstvi-pro-vsechny-se-vedeni-nelibila-rika-mluvci-roku/?ref=list#


Mluvčí roku 2019
Václav Bálek, Allianz

– Kreativní práce se statistikami a 
„firemními čísly“

– Tvorba regionálně atraktivních 
materiálů

– Důstojné vystupování, spolehlivost

– Schopnost živě podat „suchopárný“ 
obor podnikání

– Dobré tiskové zprávy

https://www.allianz.cz/vse-o-allianz/tiskove-centrum/tiskove-zpravy/






Nehodová mapa

https://www.allianz.cz/vse-o-allianz/nadacni-fond/nehodova-mapa/


… pro kontrast
Lidovky.cz: Mluvčí slovenského ministerstva 
kultury nedokázala odpovědět na dotaz, resort 
raději tiskový odbor zrušil. 

https://www.lidovky.cz/svet/video-mluvci-slovenskeho-ministerstva-nedokazala-odpovedet-na-dotaz-resort-radeji-tiskovy-odbor-zrus.A190813_102457_ln_zahranici_ele


… „rozhovor“ mluvčí/novinář
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